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Utvecklingsområde 
 
Lammhults Läkarmöte 
 

Vad vill vi uppnå? 
 
Ett tryggt forum för kollegial diskussion där möjlighet ges för diskussion kring svåra patientfall, remisshantering,  
vetenskapligt arbetssätt samt övriga frågor där behov av diskussion uppstår. 
 
 
 
 

Syfte och bakgrund 
Läkarbemanningen i Lammhult har på kort tid ökat från en ensam fast läkare på deltid till 
fullbemanning där målbilden 1 läkare på 1100 patienter är inom räckhåll. Olika läkare har 
olika arbetssätt. Som utbildningsläkare och övrig vårdpersonal kan förvirring uppstå då 
olika läkare ger olika råd beträffande handläggning av liknande tillstånd. Vidare har SPUR-
inspektion framfört synpunkter på att forum för diskussion kring vetenskapliga 
frågeställningar saknas och från ledningshåll har man framfört önskemål om att läkare 
hanterar remisser tillsammans i team. 
 

Möjliga lösningar 
- Avsatt tid för läkarmöte en gång i veckan 
- Tydlig struktur för läkarmötet 

Ansvarig 
Carl-Fredrik Tidegran 

Tidplan 
Februari-oktober 2024 
 
 
 
 
 

Nuläge, behov och analys 
Initialt kartläggning av ursprungsläge med enkät (n=4) 

- ”Det finns minst ett tillfälle under min arbetsvecka då jag har tid avsatt för 
att diskutera remisser med mina läkarkollegor närvarande” – Ingen håller 
med 
 

- ”Det finns minst ett tillfälle under min arbetsvecka då jag har tid avsatt för 
att diskutera svåra patientfall med mina läkarkollegor närvarande” – Ingen 
håller med 

 
Efter uppstart utvärdering med fiskbensdiagram och  PICK-graf för att förbättra 
mötet 
 Reviderad dagordning 
 Tydligare ansvarsfördelning 
 Förbättrade förutsättningar 

Vilka resultat har ni sett efter testerna? 
Uppföljande enkät (n=5) 

- ”Det finns minst ett tillfälle under min arbetsvecka då jag har tid avsatt för att diskutera remisser med mina 
läkarkollegor närvarande” – 60% (3 av 5) håller med fullständigt eller till viss del 

- ”Det finns minst ett tillfälle under min arbetsvecka då jag har tid avsatt för att diskutera svåra patientfall med mina 
läkarkollegor närvarande” – 80% (4 av 5) håller med fullständigt eller till viss del 

 
”Inspirerat mig till deltagande i bra utbildningar.” 

”Färre remisser då vi kunnat lösa problemet på vårdcentralen.” 

”Mina kunskaper har ökat. Mina patienter har fått bättre handläggning.” 

”Samsyn på medicinska problem och remisser.” 

”Alla kan inte vara helt uppdaterade i en så bred specialitet. Att dela kunskaper och erfarenheter tror jag gör stor skillnad.” 

A. Samla ihop och gå vidare  
 
”Behov av att gå igenom svåra fall, 
nya rön, utbildningar, 
schemaläggning och remisser 
tillsammans.” 
 
 
 
 
 
 
 
 

B. Mål och mått 
 
Ny enkät i slutet av oktober 2024 
(Mätning av remissflöde) 

Efter testerna – vad blir ert nästa steg? 
 
Diskussion kring resultaten i läkargruppen, eventuellt ny prioriteringsordning i dagordningen och/eller 
införande av separata möten i syfte att uppnå sådant som inte hinns med idag, exempelvis diskussioner 
kring vetenskapligt förhållningssätt. 
 
Mätning av remissflöde 
 
  

 


